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Protokoll styrelsemöte S09 2012–03–20

Närvaro: Tobias Månsson Ordförande
Jens Elofsson Sekreterare tillika Propagandamästare
Peter Seimar Källarmästare
Jonas Svensson Överphös
Mats Rydberg Studierådsordförande, Vice ordförande, fr.o.m. §12
Anton Martinsen Programmästare
Mattias Eklund Cafémästare
Julia Mauritsson Sexmästare
Simon Hillbom Skattmästare
Cecilia Olsson Industrimästare, fr.o.m. §7
Sara Gunnarsson Ordförande E-sektionen
Lars Gustafson Jubleansvarig
Per Ahlbom Pubmästare, fr.o.m. §9

§1 OFMÖ Ordförande Tobias Månsson förklarade mötet öppnat klockan
12.16.

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.

§3 Adjungeringar Styrelsen beslöt att adjungera

• Lars Gustafson

§4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes.

§5 Föregående mötes
protokoll

Styrelsen beslöt att godkänna protokoll för S08 2012 med redak-
tionella ändringar.

§6 Information från
kåren

Lars meddelade att den som tycker sig ha gjort sig förtjänt av en
medalj från kåren kan ansöka om en sådan.

Julia meddelade att det är Pub Proud ikväll.

Tobias meddelade att det var fullmäktigemöte igår, och att jätte-
mycket betades av. Heltidarna från verksamhetsåret 2010/2011
fick ansvarsfrihet.

§7 Beslutsuppföljning Cecilia Olsson inträdde lokalen.
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http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?ic08tm1
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?ic09je3
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?ic09ps1
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?dt07mf2
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?dt08mr7
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?dt09am6
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?mat10mek
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?dt09jm2
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?ada10shi
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?adi10col
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?ada10lgu
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?ada10pah
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Kamera

Det har inte jobbats så mycket på en policy, inget svar har in-
kommit från E-sektionen. Egen policy kommer att skrivas om ett
svar fortsätter att utebliva. Daniel Perván diskuterades som möj-
lig skribent.

Styrelsen beslöt att det rapporteras på S10.

Diskmaskin

Reparatören kom inte på avtalad tid, och hörde inte heller av sig.

Anton blev förvånad över detta.

Inventarier till köket

Det har skrivits ihop en lista på vad som behövs, kostnaden för
detta kommer att uppgå till 2000-3000 kr.

Styrelsen beslöt att stryka punkten från beslutsuppföljningen.

Spisen

Inget att rapportera. Spisen ansågs som hel.

Styrelsen beslöt att stryka punkten från beslutsuppföljningen.

Tandemcykel

Johan “Ölyt” Garmer har tittat på cykeln och överlämnat en lista
med saker som behöver fixas. Han kan tänka sig att hjälpa till
mer med den.

En kostnadsuppskattning ska tas fram.

Styrelsen beslöt att det rapporteras på S10.

Beslutsuppföljningen ser nu ut som följande:
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# Ansvarig: Beslut: Beslutat: Rapporteras:
1 Tobias M. Policydokument S10 2009 S11 2012
2 Mattias E. Uppd. Bordershop S20 2010 S11 2012
8 Peter S. Kamera S02 2011 S10 2012
21 Peter S. Upprustning av datorsystem S15 2011 S10 2012
24 Jens E. Nyhetsbrev S17 2011 S10 2012
26 Julia M. Diskmaskin S18 2011 SXX 2012
28 Jens E. Mästerimärken S06 2012 S10 2012
30 Anton M. Tandemcykel S07 2012 S10 2012
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§8 Utskottsrapporter Punkten bordlades till S10 pga. tidsbrist.

§9 Val och entledigande
av funktionär

Styrelsen beslöt att välja David Larsson (lak03dbo) till Slavdri-
vare.
Styrelsen beslöt att välja Emma Holmberg Olsson (ada10eho) till
Slavdrivare.
Styrelsen beslöt att välja Jens Gustafsson (ada10jgu) till Funktio-
när inom Cafémästeriet
Styrelsen beslöt att välja Carl Nilsson Nyman (mat10cni) till Funk-
tionär inom Programmästeriet

Styrelsen beslöt att entlediga Lars Jonny Karlsson Springare (dt09lk8)
från Slavdrivare.
Styrelsen beslöt att entlediga Jonas Svensson (ic09js6) från Funk-
tionär inom Sexmästeriet.

Per Ahlbom inträder lokalen.
Styrelsen beslöt att adjungera Per Ahlbom (ada10pah).

§10 LED-café Tobias har pratat med Sara Gunnarsson och Rasmus Kjellén an-
gående sektionens eventuella engagemang i LED-café. Det kon-
staterades att ett sådant skulle innebära en fördubbling av caféts
arbete, något som inte är möjligt i dagsläget.

Sara meddelade att D/C-are får naturligtvis jobba i LED-café
även om det inte är i Datatekniksektionens regi.

Peter uttryckte åsikten att ett det kan vara bra att vänta till HT
2012 med att ingå något avtal, då café iDéts personalstyrka för-
hoppningsvis förstärks med nollor.

Cecilia föreslog upprättandet av någon form av intresseanmälan
för att jobba.

Cecilia frågade om köket är öppet för utlåning.

Sara meddelade att köket bara får användas för E-sektionens dag-
liga verksamhet, cafét i övrigt är oklart.

Tobias lyfte idén med att ha nollegrupper jobbandes i café iDét
under nollningen.

Tobias åtog sig uppgiften att ta fram en skiss på ett kontrakt för
presentation på VTM 2012.

§11 Teknikfokus Tobias och Cecilia har haft möte med E-sektionen, och frågan
kommer troligtvis att lyftas under VTM 2012.

Tobias poängterade att ett samarbete med E-sektionen kanske
kommer att bli nödvändigt i framtiden.

Jonas hävdade att det beror på vad vi vinner, om Teknikfokus
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kan utökas mycket är det bra.

Cecilia påpekade att det kan bli mycket större, och att en vilja
finns från E-sektionen att vara med.

Simon spådde att det kommer att krävas väldigt mycket engage-
mang och arbete att arrangera det, speciellt första året.

Per påpekade att LED-café troligtvis kommer att kunna använ-
das under mässan, och att en större mässa ger ett mer professio-
nellt intryck.

Tobias meddelade att V-sektionens mässa har ca. 40 företag, och
ger en nettovinst på 800 000 kr, så man kan tjäna väldigt mycket
på Teknikfokus om det utökas. Dessutom kostar det marginellt
mer att ha 40 företag än att ha 20.

Cecilia påpekade att BME innebär en öppning till andra typer av
företag.

Tobias meddelade att under mötet så kom 5-6 nya företag spon-
tant på tal.

Simon manade E-sektionen till försiktighet när det kommer till
E-dagen.

Sara meddelades att E-dagen diskuteras, och att företagskontak-
ter med all sannolikhet kan fås från PLE (Programledningen för
Elektroteknik).

Tobias påpekade att det kan vara nyttigt att få in andra perspek-
tiv och åsikter angående hur man anordnar en arbetsmarkans-
dag.

Per tyckte att det kan vara bra med att ha en speciell grupp av-
satt för Teknikfokus, då det avlastar Industrimästeriet under en
hektisk tid.

Lars ställde sig frågande till om vi behövde mer pengar, eller om
den största fördelen med ett samarbete skulle vara avlastning
från förlust.

Simon trodde inte att det stämmer, då mer pengar är bra, då des-
sa kan spenderas på saker som gagnar medlemmar och funktio-
närer i form av t.ex. tackfester.

Tobias meddelade att dialogen med E-sektionen i frågan har va-
rit sund, och att vi vill försäkra oss om att inte äventyra det va-
rumärke som Teknikfokus är.

Sara påpekade att E-sektionens primära mål med ett samarbete
inte är ekonomiskt, utan viljan att erbjuda sina medlemmar en
arbetsmarknadsdag.
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§12 Övrigt Peter frågade hur det gick angående IT-mässan som kåren vill
starta.

Cecilia meddelade att det står 18-2 till oss och att ytterligare ett
möte kommer att hållas i maj.

Lars yrkade på att Bargruppens attestperson ska ändras från Lou-
ise Hauzenberger (ada10lha) till Robin Lindberg (tne09rli), med
motivationen att Robin med säkerhet kommer att vara i Lund
under byggets gång.

Styrelsen beslöt att ta ifrån Louise Hauzenbergers (ada10lha) at-
testrätt för bargruppen.
Styrelsen beslöt att ge Robin Lindberg (tne09rli) attesträtt för
bargruppen.

Mats Rydberg inträder lokalen.

Simon meddelade att det är 30-årsjubileumsfirande snart, och att
styrelsen ska jobba under måndagspuben.

Jonas meddelade att det kan hända att staben och en del phadd-
rar inte kan närvara pga. nollningsrelaterad utbildning.

Cecilia frågade om garderob under Teknikfokus.

Tobias meddelade att en sådan kan hämtas från kåren.

Peter påpekade att det krävs att någon sitter och vaktar den.

Mats påminde om att det var Speak Up Day idag, och att man
kan komma till E-husets foajé eller cykelparkeringen utanför E-
huset och ventilera sina åsikter angående sin utbildning.

§13 Meddelanden Lars meddelade att det kommer vara informationsmöte för de
som är intresserade av att jobba under jublet på torsdag kl. 17.

Anton meddelade att det uppstod förvirring kring försäljningen
av biljetter till Tandem, vilket ledde till att sektionen förlorade
platser som skulle kunna fyllats. Fler biljetter ska försöka få tags
på.

Peter meddelade att Snickeboa är spikat till nästa helg, och att ett
möte veckan innan kommer att hållas.

Jonas meddelade att mer hjälp behövs under nollningen med att
t.ex. sälja ouveraller och en L.I.G.G-general behöver hittas.

Julia förslog att staben kunde kastas in i köket för att laga mat
inför första dagen.

Jonas kontrade med att den troligtvis kommer att cateras.

Simon och Mats proklamerade att Geekend kommer att hållas
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under kommande helg.

Sara meddelade att det är Shot-gille i Edekvata på fredag.

§14 OFMA Ordförande Tobias Månsson förklarar mötet avslutat klockan 13.02.

Mötessekreterare

Jens Elofsson
Sekreterare, tillika Propagandamästare

Justeras

Tobias Månsson
Ordförande
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